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Protokoll Bromma pensionärsråd  
onsdag den 15 januari 2025 

Närvarande: 
Kerstin Sandelius (PRO) 
Karin Lund (SPF) 
Eva Lindencrona (SPF) 
Marjo Skog (PRO) 
Karin Hanqvist (PRO) 
Inger Edvardsson (PRO) 
Lena Jonker (SPF) 
Margareta Lind (SPF) 
Karin Månsson (SPF) 
Ester Mogensen (SPF) 
 
Tjänstemän: 
Malin Persson, avdelningschef äldreomsorg 
Vendela Juberg, verksamhetscontroller avdelning äldreomsorg, 
sekreterare 
Lovisa Dyall Silfverbrand, verksamhetscontroller, avdelning ekonomi, lokal 
och stadsmiljö  
 
Förhinder: 

Tidpunkt: 
Onsdag den 15 januari 2025, kl. 14.30 

Plats: 
Bromma stadsdelsförvaltning, Bromma Blocks  

 
 
Justeras: 
 
 
 

 
 
 

  
Karin Lund 
Ordförande  
 

 
Karin Hanqvist  
Vice. ordförande 
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Val av ordförande och vice ordförande  
Karin Lund och Karin Hanqvist nomineras som ordförande och vice 
ordförande. Rådet väljer Karin Lund till ordförande och Karin 
Hanqvist till vice ordförande under 2025. 
 
Godkännande av dagordningen 
Dagordning godkänns med ett tillägg under övriga frågor.  
 
Genomgång av närvaro 
Närvaro gicks igenom.  
 
Justering av protokoll 
Karin Lund och Karin Hanqvist utses att justera protokollet. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
Pensionärsrådets arbetsformer och tider för sammanträden 
2025 
Sammanträdestider fastställs.  
 
Tillgänglighetsfrågor 
Rådet har fått till sig att toaletterna vid Tranebergsängen inte längre 
är tillgängliga för de som spelar boule vid ängen. Rådet framför att 
det är en viktig tillgänglighetsaspekt. Förvaltningen återkommer i 
frågan.  
 
Rådet lyfter önskemål att närtrafiksbussen/beställningstrafiken, som 
trafikerar en sträcka i Nockeby, även skulle trafikera 
Grönviksvägen. Det finns flera äldre som bor i området som har 
svårigheter att ta sig till ordinarie kommunikation. Rådet har hört av 
sig till regionen och SL i frågan men vill även lyfta detta till 
nämnden.  
 
Rådet önskar lyfta att parkvägarna är välskötta trots vinterväglag. 
Dock riktas kritik mot skötseln av trottoarer och övergångsställen.  
Förvaltningen besvarar att förvaltningen har rådighet över parkmark 
men inte över trottoarerna. Rådet uppmanas att skicka in synpunkter 
via ”Tyck till” appen.  
 
Stadsdelsnämndens sammanträde 23 januari 2025 
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 
synpunkter kring följande: 
 
Ärende 2: Verksamhetsplan 2025  
BRO 2024/643 
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Rådet framför att de är nöjda över att äldreperspektivet ska tas upp 
vid besvaranden av planärenden och nya program.  
 
Rådet ställer även frågor avseende arbetet med 
informationsbroschyrer till vårdcentralerna, förvaltningens arbete 
för att informera äldre om att planera sitt framtida boenden samt hur 
arbetet med hälsosamtal kommer genomföras.  
 
Ärende 8: Svar på remiss- Handlingsplan mot rasism  
BRO 2024/613 
Rådet ställer sig inte bakom följande formulering i tjänsteutlåtandet: 
”Vidare är det viktigt att målgrupperna äldre personer och personer 
med funktionsnedsättning inkluderas i arbetet mot rasism.” 
 
Rådet framför att skrivelsen är otydlig och att det finns utrymme för 
feltolkning.  
 
Förvaltningens rapport  
Avdelningen ger kort information om pågående processer:   

• Verksamhetsplanering på enhetsnivå  
• Fokus på hemtjänsten samt arbetet med heltid som norm 
• Fleråring, boendeplan samt patientsäkerhetsberättelse 
• Nya socialtjänstlagen och hur arbetet fortskrider  

 
Rådets rapporter 
Inget att notera.  
 
Skrivelser 
Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Inget att notera. 

Övriga frågor 
Rådet har getts möjlighet att ge inspel på remiss om språkkrav inom 
äldreomsorgen. Rådet lyfter sina synpunkter vilka kommer biläggas 
förvaltningens tjänsteutlåtande.  
 
Nästa sammanträde 
Onsdag 12 februari 14.30 
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